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 Protokół nr 27/2021 

z  połączonego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego,                            

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz                                                                        

Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska Rady Gminy Poczesna  

z dnia 23 marca 2021 roku. 

 

Obecni wg załączonej listy obecności 

Porządek  posiedzenia: 

 

1. Analiza umorzeń podatków za rok 2020. 

2. Ocena ściągalności podatków za 2020 rok. 

3.Informacja o realizacji na terenie gminy  ustawy o utrzymaniu czystości i porządku. 

4. Analiza i ocena działalności Gminy w zakresie upowszechniania sportu i kultury fizycznej 

oraz wykorzystania obiektów sportowych w 2020 roku. 

5.Ocena realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i analiza podziału  środków 

za 2020 rok na podstawie przedłożonego sprawozdania. 

6.Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w 2020r. 

7. Omówienie materiałów na XXIV Sesję Rady Gminy Poczesna. 

8. Sprawy różne. 

 

Ad. 1  
 

Analizę umorzeń podatków za rok 2020 przedstawiła Skarbnik gminy –                                                

Halina Paruzel Tkacz. 

 

Uwag nie wniesiono  

Komisje stałe ww. informację przyjęły do wiadomości. 

 

Ad. 2 

 

Ocenę ściągalności podatków za 2020 rok przedstawiła Skarbnik gminy –                                      

Halina Paruzel Tkacz. 

 

Uwag nie wniesiono 

Komisje stałe ww. informację przyjęły do wiadomości. 

 

Ad. 3 
 
Informację o realizacji na terenie gminy  ustawy o utrzymania czystości i porządku                             

przedstawił Wójt gminy– Krzysztof Ujma. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Komisje stałe ww. informację przyjęły do wiadomości.  

 

  

 

 

. 

1. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2019rok. 

2. Omówienie materiałów na III Sesję Rady Gminy Poczesna. 

3. Sprawy różne 
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Ad. 4 

Informację dotyczącą  oceny stanu sportu i kultury fizycznej oraz wykorzystania obiektów 

sportowych na terenie gminy omówili: główny specjalista ds. sportu w gminie Poczesna – 

Paweł Wiśniewski oraz  przedstawiciele klubów sportowych: 

- Klubu Sportowego „OLIMPIA”  -  Tomasz Zasępa, 

-  Parafialnego Klubu Sportowego „VICTORIA” - Damian Krzyczman, 

- Gminnego Klubu Sportowego „GROM” – Adrian Żak, 

- Uczniowskiego Klubu Sportowego „Junior” - Jarosław Ociepa. 

 

Przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Junior -  Jarosław Ociepa z okazji                         

10-lecia istnienia klubu, wręczył Wójtowi Gminy oraz Przewodniczącej Rady Gminy 

podziękowania za współpracę.. 

 

 Głos zabrali 

 

- Mateusz Kołodziej w sprawie budowy boiska w m. Zawodzie. 

- Wójt poinformował, że Gmina Poczesna otrzymała decyzję zezwalającą na wyłączenie z 

produkcji gruntów leśnych pod budowę boiska, ponadto została umorzona całość opłat za 

wyrąb drzewostanu. 

Obecnie Gmina Poczesna oczekuje na decyzję  Dyrektora Regionalnej Dyrekcji Lasów 

Państwowych w Katowicach dotyczącą drogi dojazdowej do planowanego boiska .  

Decyzja ta jest niezbędna do uzyskania pozwolenia na budowę. 

Przedmiary i kosztorys zostały przekazane przedstawicielowi GKS GROM celem ich 

weryfikacji. 

Gmina złożyła wniosek o dofinansowanie na realizację przedmiotowego zadania w ramach                    

III Naboru  z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, ponadto wniosek na 

dofinansowanie do budowy boiska  zostanie złożony w ramach Programu Sportowa Polska – 

Program Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej – Edycja 2021. 

 

Informacja   została  przez komisje przyjęta do wiadomości. 

 
Ad. 5 
 

Informację z  realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i analizę podziału  

środków za 2020 rok na podstawie przedłożonego sprawozdania 

przedstawiła Kierownik GOPS w Poczesnej - Elżbieta Różycka. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Komisje stałe ww. informację przyjęły do wiadomości.  

 

Ad. 6 
 

Sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                                 

w 2020 roku  przedstawiła Sekretarz gminy- Renata Smędzik. 

 

Uwag nie wniesiono. 

Komisje stałe ww. informację przyjęły do wiadomości.  

 

 

Ad. 7 
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Projekt uchwały z punktu 9 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj. 

 zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poczesna na lata 2021-2029 przedstawiła Skarbnik gminy –  Halina Paruzel Tkacz. 

  

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  w obecności 13 radnych – jednogłośnie                           

13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały z punktu 10 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj.                                       

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok przedstawiła Skarbnik gminy -                                                

Halina Paruzel – Tkacz. 

 

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w obecności 13 radnych – jednogłośnie                              

13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały z punktu 11 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj. 

 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego  

przedstawiła Skarbnik gminy –  Halina Paruzel Tkacz. 

  

 

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  w obecności 13 radnych – jednogłośnie                           

13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały z punktu 12 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj. 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami   bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Poczesna”  na 2021 rok przedstawił 

 Wójt Gminy –  Krzysztof Ujma. 

  

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  w obecności 13 radnych – jednogłośnie                           

13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały z punktu 13 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj. 

 w sprawie zmiany uchwały Nr 171/XXII/20 Rady Gminy Poczesna z dnia 22 grudnia 2020 

roku przedstawiła Kierownik GOPS w Poczesnej - Elżbieta Różycka. 

  

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska   w obecności 11 radnych – jednogłośnie                           

11 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały 

 

Projekt uchwały z punktu 14 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj. 

 w sprawie zmiany uchwały nr 226/XXIV/09 Rady Gminy Poczesna z dnia 26 marca 2009 

roku przedstawił Wójt Gminy –  Krzysztof Ujma. 

  

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Oświaty , Kultury, Sportu i Rekreacji  w obecności 12 radnych – jednogłośnie                           

12 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały 
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Projekt uchwały z punktu 15 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj. 

 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Poczesna omówił 

 Wójt Gminy –  Krzysztof Ujma. 

 

 Projekt uchwały z punktu 16 porządku obrad XXIV Sesji Rady Gminy tj. 

 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Poczesna przedstawił 

 Wójt Gminy –  Krzysztof Ujma 

 
Ad. 8 

 
Przewodnicząca Rady – Iwona Choła  zapoznała z pismami, które wpłynęły do biura                                 

Rady Gminy. 

Przewodniczący  Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawił pismo, które 

wpłynęło do Komisji tj.: 

-  wniosek  Wójta Gminy Poczesna w sprawie rozłożenia na raty należności powstałych w 

wyniku nienależnie pobranego dodatku mieszkaniowego przez Panią Z.B. 

Członkowie komisji pozytywnie   zaopiniowali  ww. wniosek. 

Wójt gminy zapoznał z wnioskiem w sprawie zmiany nazwy ulicy w m. Korwinów. 

Członkowie komisji stałych pozytywnie   zaopiniowali  ww. wniosek. 

Ponadto Wójt w trakcie wystąpienia poinformował o funkcjonowaniu komunikacji zastępczej 

na terenie gminy.  

 

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 

 

          

                      Przewodniczący  

        Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 

           Wojciech Opiłka 

 

Protokół sporządziła:                                                             Przewodnicząca  

                                                                            Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Rekreacji                                      

 Wioletta Przybylska                                            

                                                                                Halina Synakiewicz 

                                                                                

                                                                                               Przewodnicząca  

                                                                             Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska 

 

                                                                                           Bożena Dobosz                                                                                                                         


